
 

Dagsorden for 

skolebestyrelsesmøde på 

Skjoldhøjskolen 

 

Dato: Den 26.2.20 

Kl. 17 - 20 møde i 

skolebestyrelsen. 

 

Sted: Mødelokale 1. 

I lokalet til venstre for 

hovedindgangen. 

 

Særligt indbudte deltagere:  

Deltagere: Afdelingsleder Mette 

Meilandt Mortensen 

 

Afbud:  

 

Fraværende: Ole 

 

Mødeleder: Brian 

Sekretær: Henrik  

 

 

    

Punkter Indhold Proces Ansvarlig Status for 

punkt 

Referat 

1.   

Godkendelse af referat 

Godkendelse af referat fra møde 

d. 23.1.20 

  G  

2.  

Godkendelse af dagsorden 

   G Vi bytter rundt på punkterne så gæsterne 

kommer på først  

Jane kommer senere 

Formandens årlige beretning Det fremgår af Bekendtgørelsen 

om skolebestyrelsens arbejde, at 

  G BL fremlægger beretningen – som kommer til 

at ligge på hjemmesiden.  



 
formanden én gang om året skal 

aflægge beretning for skolens 

forældre. Det kan gøres ved, at 

formanden konkret aflægger 

beretning for bestyrelsen, og at 

beretningen efterfølgende gøres 

tilgængelig på skolens 

hjemmeside. 

- Ansættelse af ny skoleleder 

- Der er arbejdet med målsætningen med 

fortsat fokus på faglig udvikling og at 

lære af sine fejl, fokus på dannelse, leg 

og traditioner 

- Skoledistriktet er udvidet 

- Det nye år byder på valg i SB 

 

3. 

Kort nyt, siden sidst 

SFO 

Undervisning 

Forældre 

Elever 

Andre/andet 

• Henvendelse til Rådmanden 

• Ombygning af kontorgangen 

• Pædagogisk lørdag 2020 

• Skolefest 2020 

 

  O HJS og BL orientere om henvendelsen til 

rådmanden  

 

HJS orientere om ombygning af kontorgangen. 

Af hensyn til GDPR skal kontoret sikres bedre, 

samtidig med at vi gerne vil have en 

”velkomst” som skal fungere som reception og 

modtagelse. Vi supplerer med en infoskærm og 

aflevering af pakker ved teknisk 

servicekontoret. 

 

Pædagogisk lørdag d 28.03 for hele det 

pædagogiske personale. Her laves workshops 

med emner der relaterer sig til kommende 

skoleår.  

 

Skolefest i forbindelse med temaugen – ligger 

torsdag d. 2. april– invitation kommer snart ud.  

 

 

 

4.  

Nyt fra elevrådet 

   O Nur orienterer fra elevrådet: 



 
 Vandpost – pengene fra sensommermarked 

skal gå til vandpost – mellem grønt og orange 

hus. Vandposten skal bestilles. 

 

Skolefest – 6. årgang spiller teater – der har 

været stillet spørgsmål om de skal indgå i 

udskolingsfesten eller ej. Udfordringen er, at 

hvis ikke de hører med til udskolingen. Så kan 

de ikke få en fest.  

Udskolingen ønsker at flytte festen fra grønt 

hus til kantinen idet der ikke er så meget plads i 

grønt hus.  

 

Budget 2020/2021  

v/Frank Nørskov 

På mødet vil 

administrationsleder Frank 

Nørskov fremlægge 

skoleledelsens indledende 

overvejelser vedr. budget for 

kommende år. Det vil omhandle 

såvel konsekvensen af den nye 

tildelingsmodel som de 

handlemuligheder ledelsen 

overvejer med henblik på at 

tilpasse skolens drift til skolens 

budget. 

  O/G Frank orienterer om den nye tildelingsmodel, 

som lige er offentliggjort.  

Frank gennemgår det vi har fundet frem til. 

Budgettet er lidt stramt. Der vil blive indkaldt 

til et ekstra møde. 

’ 

Frank gennemgår regnskabet. Det er rigtig 

positivt.   

Sprog og omgangsformer På baggrund af en drøftelse 

mellem personalet og ledelsen 

om oplevelsen af en tiltagende 

hårdhed i omgangstonen og 

sproget eleverne imellem og 

  D HJS fortæller hvad han har oplevet som ny på 

skolen. Der er et sprog, som er meget hårdt og 

ikke acceptabelt. 

Der er eksempler på klasser i indskolingen 

hvor der er udfordringer på Some, hvilket 



 
over for personalet, ønsker 

ledelsen: 

- At inddrage bestyrelsen i de 

overvejelser skolens ledelse 

gør sig i den anledning 

- At drøfte hvordan vi kan 

inddrage elever, forældreråd 

og personalet i at finde 

løsninger 

- At bestyrelsen drøfter 

muligheden for at fastsætte 

principper for god 

omgangstone på 

Skjoldhøjskolen 

bekræfter vigtigheden i at lave aftaler på 

forældrerådet.  

TJ og RB fortæller hvordan de arbejder med 

forebyggelse og med håndtering af konkrete 

situationer. 

 

SB vil gerne arbejde videre med et samarbejde 

om et bedre sprog og adfærd  

Status for specialklasserne 

v/afdelingsleder Mette 

Meilandt 

Som aftalt på mødet i januar 

2020, er Mette Meilandt 

Mortensen inviteret med på 

mødet for at give status på 

arbejdet i specialklasserne. 

  O Mette fortæller om arbejdet med og i 

specialklasserne. Vi har pt 8 specialklasser og 

en elev på ”på rettevej” 

Mette har klassekonference i specialklasserne.  

Der har igennem længere tid været arbejdet 

med ”alle elever til folkeskolens 

afgangsprøve”. De fleste elever på 

Skjoldhøjskolen går til afgangsprøven. Der er 

opmærksomhed på at der i udskolingen er et 

stort fravær – her arbejdes der med fraværet – 

en enkel elev kan give et stort udslag.  

I indskolingen har der været et samarbejde med 

KCL. 

 

Der arbejdes på at finde en mulighed for at 

specialklasserne kan komme på lejrskole.  

 



 
SB synes det var godt at høre om 

specialklasserne og ønsker at blive opdateret en 

gang imellem.  

 

Arbejdslørdag for 

skolebestyrelsen 

På seneste møde lovede vi et 

udspil i forhold til at fastlægge 

en konkret dato for 

skolebestyrelsens arbejdsdag. 

Flg datoer til beslutning: 

- 18.4.2020 

- 25.4.2020 

- 16.5.2020 

Det er tidligere blevet besluttet, 

at temaet på dagen primært skal 

være kommunikation. 

  O/D Det blev bestemt at arbejdslørdagen skal ligge 

d. 16.5 

 

    D  

 

Skolebestyrelsens principper 
• Princip for elevernes timetal 

• Princip for klassedannelse 

  B Udskydes  

Valg til skolebestyrelsen Fremlæggelse af plan for 

afholdelse af 

skolebestyrelsesvalg 2020 

  B HSJ fremlagde planen 

 

Næste møde 

    Tirsdag d. 17. marts kl. 17- 18.30 – 

ekstraordinært SB 

 

 

Evt. 

    Der er et ønske om et punkt om KC. 

BL efterlyser årshjul med dato- det sendes med 

referatet  

 

HSJ orientere om udlevering af chromebooks i 

starten af august. Vi vil gerne lave det til en 



 

 

 

særlig dag. Brug denne dag til at snakke om 

sprog. Husk at inddrage forældrerådet. 

 


